
Protokół Nr  3/2013 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu 22 kwietnia 2013 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Białogardzie w 
roku 2012, 

 b) miejskiego programu pomocy społecznej na rok 2013, 
 c) stawek dotacji przedmiotowych dla miejskich zakładów budżetowych, 
 d) zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na spłatę wcześniej zaciągniętych 

pożyczek i kredytów, 
e) zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na finansowanie planowanego 

deficytu budżetu Miasta z przeznaczeniem na realizację przedsięwzięć inwestycyjnych, 
f) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2013, 
g) wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2013-2020. 

3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 
 

 
Ad 1  

 Posiedzenie o godz. 13.30 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – 
Stefan Purol. Komisja przyjęła porządek i  protokół z poprzedniego posiedzenia, głosując: za- 
4 (jednogłośnie).   
 

Ad 2 

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał w sprawie: 
a) sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Białogardzie w 

roku 2012, 
Przedstawiła: Karolina Krzemińska-Kumpin, Dyrektor MOPS  
 
Głos w dyskusji zabrali: 
T.Szwed – pytał o 1346 rodzin, które  skorzystały z pomocy. 
Dyrektor – odpowiedziała, że na świadczenia pomocy społecznej wydano 346 decyzji, a na 
świadczenia rodzinne wydano 4373 decyzje. Natomiast z pomocy społecznej skorzystało 
1346 rodzin. 

T.Szwed – pytał czy osoby korzystające z posiłków mają zabezpieczenie w dni wolne od 
pracy? 

Dyrektor – odpowiedziała, że od kilku lat jest takie zabezpieczenie. 
Z.Jonko – pytał o posiłki czy są w weekendy i czy tylko raz dziennie? 
Dyrektor – tak są. Posiłki wydawane są pomiędzy godz.12.00 a godz. 14.00 w dni pracujące 

oraz dni wolne i święta. W weekendy są wydawane w Caritasie. 
Z.Jonko – pytał czy MOPS dysponuje miejscami noclegowymi oraz czy jest miejsce do 

zjedzenia śniadania czy kolacji? 
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Dyrektor – odpowiedziała, że okres ochronny i ogrzewalnia była czynna do końca marca. 
Większość osób nie zgadza się na pobyt i schronienie, bo warunkiem jest trzeźwość. 

Z.Jonko – pytał czy teraz osoby bezdomne mają zapewniony nocleg? 
Dyrektor – odpowiedziała, że nie mają noclegu. 
Z.Jonko – pytał co by Pani Dyrektor chciała zmienić w pomocy społecznej? 
Dyrektor – odpowiedziała, że chciałaby powiększyć ośrodek, bo dochodzą zadania. Ponadto 

zwiększyć ilość pracowników. 
T.Szwed – pytał ile osób jest chorych potrzebujących stałej opieki? 
Dyrektor – odpowiedziała, że około 70 osób ma przyznane usługi opiekuńcze codziennie w 

określonym wymiarze godzinowym, np. 1 godz., 2,3, 4 godz. 
W.Czurko – pytał o kontrakty socjalne? 
Dyrektor – odpowiedziała, że kontrakty socjalne mają osoby, które straciły zatrudnienie. 
W.Czurko – pytał czy taki zasiłek jest podstawową formą pomocy społecznej? 
Dyrektor – odpowiedziała, że jest, ale nie obowiązkowy, gdyż w celu realizacji kontraktu 

socjalnego przyznawane są zasiłki celowe. 
W.Czurko – pytał co z pomieszczeniami dla bezdomnych? 
Dyrektor – odpowiedziała, że od sierpnia 2012 r. w Chrześcijańskiej Misji Teen Challenge w 

ramach projektu „Cztery kąty” zrealizowano ogrzewanie w pomieszczeniu ogrzewalni.  
J.Leszczyk – pytał czy została  unormowana sytuacja świetlicy oraz w ilu programach 

zewnętrznych uczestniczy MOPS? 
Dyrektor – odpowiedziała, że MOPS uczestniczy w dwóch projektach. Pierwszy projekt 

„Rodzina Razem” ze środków unijnych jest realizowany  już 6 rok, w ramach niego 27 
rodzin zostało objętych pomocą, tj. działania środowiskowe i opieka specjalistyczna. Drugi 
projekt „Cztery kąty” dotyczący bezdomności, realizowany już drugi rok. Natomiast Klub 
Seniora nie funkcjonuje od 2012 r. Przychodziły 2-3 osoby, żaden senior nie zgłosił się z 
propozycją przywrócenia działalności. 

 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-5(jednogłośnie). 

 
 b) miejskiego programu pomocy społecznej na rok 2013, 

Przedstawiła: Karolina Krzemińska-Kumpin, Dyrektor MOPS  
 

Głos w dyskusji zabrali: 
W.Czurko – pytał  jak Burmistrz ma zamiar rozwiązać potrzeby zgłoszone przez Dyrektora? 
Burmistrz – odpowiedział, że będzie wyjaśniał z Dyrektorem. Na bieżąco z Panią Dyrektor 

porozmawia i poszuka rozwiązań finansowych.  
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 
 c) stawek dotacji przedmiotowych dla miejskich zakładów budżetowych, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta  
Burmistrz – dodał, że próbujemy wycenić usługę, aby uchwycić koszty jednostkowe np. 

koszenia 1 m2.  
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-4, przeciw-0, wstrzymało się-1.  

 

 2



 
 d) zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na spłatę wcześniej zaciągniętych 

pożyczek i kredytów, 
Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

Kwota 7 mln 988 900 zł uwzględnia kwoty rat kapitału tegoroczne – 4 mln 929 tys. zł oraz 
kredyty, które mają być zrolowane w kwocie 3 mln 060 tys. zł. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
Z.Jonko – pytał ile z tego spłacamy kredytu? 
Skarbnik – odpowiedziała, że tegorocznego kredytu  jest 4 mln 929 tys. zł. 
Na tym zakończono dyskusję. 

 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4, przeciw-1, wstrzymało się-0 .  
 
 
e) zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na finansowanie planowanego 

deficytu budżetu Miasta z przeznaczeniem na realizację przedsięwzięć inwestycyjnych, 
Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta  

To kredyt na planowany deficyt budżetowy z uwzględnieniem inwestycji. 
 
Radni nie podjęli dyskusji w sprawie w/w projektu uchwały. 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-4, przeciw-1, wstrzymało się-0 .  

 
O godz. 14.10 wyszedł radny T.Szwed. W posiedzeniu uczestniczyło 4 radnych, będących 

członkami Komisji. 
 
f) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2013, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta  
 

Głos w dyskusji zabrali: 
W.Czurko – pytał  kto będzie nadzorował utrzymanie czystości i porządku w okresie letnim? 
Skarbnik – odpowiedziała, że Białogardzki Zarząd Nieruchomości. 
Burmistrz – odpowiedział, że BZN będzie zlecać. Jeżeli wykonawca nie wykona tego to 

Dyrektor BZN to wykona. 
ZJonko – pytał o zmniejszenie kwoty 25 tys. zł w pozostałej działalności w zakupie usług 

pozostałych? 
Skarbnik – wyjaśniła, że przeniesiono zapis, bo źle zaksięgowano. Obecnie zapisano na 

dotację celową z budżetu na finansowanie lub dofinansowanie zadań zleconych do 
realizacji stowarzyszeniom. 

Na tym zakończono dyskusję. 
 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-4 (jednogłośnie). 

 
g) wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2013-2020 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta  
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Głos w dyskusji zabrali: 
Z.Jonko – pytał o utwardzenie ul. Wadowickiej? 
Burmistrz – odpowiedział, że na razie będzie wyrównana ulica i zrealizowane zostanie 

oświetlenie.  
Na tym zakończono dyskusję. 

 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 

za-3, przeciw-0, wstrzymało się-1 .  
 
 

Ad 3 
W sprawach różnych radni  poruszyli następujące sprawy: 

S.Purol – prosił o poprawienie schodów do lokalu wyborczego w Urzędzie Miasta. 
Burmistrz – odpowiedział, że sprawa zostanie załatwiona. 
Na tym zakończono dyskusję. 

 
 

Ad 4  
Po wyczerpaniu tematyki o godz.  14.25 zakończono posiedzenie.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

        Przewodniczący  Komisji 

                    Stefan Purol  
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